

(See below for the English translation)

家長/監護人：

元朗公立中學
中一收生資訊日 2020-21 網上直播詳情

您好，感謝您報名中一收生資訊日 2020-21。本活動將於 12 月 19 日（六）以網上直播形式進行，請參閱以下活動詳情：

日期：2020 年 12 月 19 日（六）

時間：上午 10:00 – 中午 12:00

內容：校長致辭、學校簡介、學生匯報、校友分享、入學資訊、問答環節（聊天室）

直播連結：<https://youtu.be/DLvKI5NDvbQ>

*屆時最早可於活動開始前 30 分鐘登入以上直播連結。

*如未能觀看 YouTube 直播，可登入以下 Zoom 會議觀看：

會議 ID：910 1113 8504

密碼：ylpss2021

連結：<https://zoom.us/j/91011138504?pwd=VjFneGhFd0RFRm5lSkNWVm5HUHGhyQT09>

直播期間如有任何疑問，歡迎隨時於聊天室提出，有關聊天室的位置，請見附件圖片。而 Zoom 會議使用者則可於會議聊天室發問。我們將於問答環節一併解答所有提問。

如有任何查詢，請致電 2476 2357 或電郵至 lkm@ylpss.edu.hk / tal@ylpss.edu.hk 與梁潔雯老師或蕭綺雯小姐聯絡，謝謝！

順祝
安康！

元朗公立中學
梁潔雯老師

Dear parents/guardians,

Yuen Long Public Secondary School

Details of the Information Day for S1 Admission 2020-21 (Live Streaming)

Hello. Thank you for joining the Information Day for S1 Admission 2020-21. We will live stream this event on 19th December (Sat). Please refer to the details below:

Date: 19th December 2020 (Sat)

Time: 10:00 a.m. – 12:00 noon

Rundown: Principal's Speech, School Introduction, Student Presentation, Alumni Sharing, Admission Information, Q&A session (chatroom)

Streaming link: <https://youtu.be/DLvKI5NDvbQ>

*You can enter the link 30-min before the start of the live streaming.

*For those who are unable to access YouTube, please join the Zoom meeting below:

Meeting ID : 910 1113 8504

Password : ylpss2021

Link : <https://zoom.us/j/91011138504?pwd=VjFneGhFd0RFRm5lSkNWVm5HUGhyQT09>

Feel free to leave your questions in the chatroom during the live streaming. Attached pictures have shown the position of the chatroom on the website and mobile app of YouTube respectively. For those who are using Zoom, please make use of the meeting chatroom. We will answer all your questions in the Q&A session.

If you have any enquiries, do not hesitate to contact Ms. LEUNG Kit-man or Ms. SIU Yee-man, Zoe at 2476 2357 or via email at lkm@ylpss.edu.hk / tal@ylpss.edu.hk. Thank You.

Warm regards,

LEUNG Kit-man

YLPSS